
Tisztelt Képviselő-testület! 

 

 

November óta zárva minden sportlétesítmény, továbbra is globális pandémia van, így sajnos, 

nagyon sok lehetőségünk nem volt felvirágoztatni a kerületi sportéletet. Pár dologban mégis 

csak sikerült haladni: 

 

● A sport munkacsoporttal közösen “Újbuda kiváló sportolója” és “Újbuda kiváló 

edzője” díjakra javaslatokat tettünk 

● Kialakítottuk, tárgyaltuk és javasoltuk a Testületnek Újbuda sportkoncepciójának 

intézkedési tervét. 

● Kiírásra került az éves támogatási pályázat a kerületi sportegyesületeknek, ennek 

feltételeit alakítottuk ki. 

 

Remélhetőleg 3 hónap múlva izgalmasabb beszámolót tudok írni. 

 

Budapest, 2021. március 17. 

 

 

                Bedő Dávid 

sport és szabadidő tanácsnok 


